

WeGuard PharmaEASY Protector - List of Designated Merchants WeGuard藥劑EASY保 - 指定商戶名單

The following merchants are approved as Designated Dealers in addition to the [Licensed Drug Dealers](#) from Drug Office of Department of Health, with online and offline stores inclusive.

除列載於衛生署藥物辦公室的[持牌藥商名單](#)外，以下商戶亦為認可的指定銷售商，實體及網上商店均為認可。

Healthcare products 健康保健產品

- 3Chembio
- Adrien Gagnon 楓之寶
- Ausupreme 澳至尊
- Big Big Shop
- Brand's 白蘭氏
- sCatalo 美國家得路
- Cheong Kwan Jang 正官庄
- Comvita 康維他
- Eu Yan Sang 余仁生
- GNC
- Health.ESDLife 健康網購
- Healthwork 健康工房
- Herbalife
- Hing Kee Java Edible Bird's Nest Co Ltd 樓上
- HKTVMall
- Hung Fook Tong 鴻福堂
- iHerb.com
- Imperial Bird's Nest 官燕棧

Healthcare products 健康保健產品

- Lo Hong Ka 老行家
- Meiriki Japan 日本命力健康食品
- Nu Pharm 卡士蘭
- Royal Medic 御藥堂
- Tian Yuan Xiang 田原香
- Visionary Healthcare Group Ltd
- Visionary Medical group Ltd
- Vita Green 維特健靈
- Wai Yuen Tong 位元堂
- Ztore 士多

Masks 口罩

- Body Shielder 盾牌
- Dr. Mask 口罩博士
- Echo Mask
- Good Mask
- HK Mask
- HK-M香港口罩科技有限公司
- HOMEY BLISS MASK 家港口罩
- Lockill 諾翹
- masHker 本土好罩
- Mask Factory 口罩工廠
- Mask Lab
- Maskology 口罩 · 學
- MaskOn

Masks 口罩

- MaskSaver
- Medcross
- OxyAIR
- Pricerite 實惠
- PrimeHK
- PROCARE HK 香港保家
- Protector
- RAZE
- Simply Mask
- SPT Mask
- TL Mask
- True Light
- WeSafe
- 一合口罩
- 同舟口罩
- 廣生堂雙妹嚟

Stores of skincare brands 皮膚護理品牌專門店

- Aesop
- Avène
- Biotherm
- Body Shop
- Dermalogia
- FANCL
- Fresh
- Innisfree
- Jurlique
- Kiehl's
- Laneige
- L'Occitane
- Lush
- Nature Republic
- Origins
- Sofina
- VICHY

Eye care and supplements 護眼保健產品

- Optical shops/Eye care centres with Registered Optometrist
由註冊視光師駐場的眼鏡店/驗眼中心

Prescription medicines 配方藥物

- Registered medical practitioners on the List of Registered Medical Practitioners by The Medical Council of Hong Kong and their clinics
根據香港醫生註冊條例註冊及於註冊醫生名單內的註冊醫生及其所屬診所
- Chinese medicine practitioners registered with the Chinese Medicine Council of Hong Kong according to the Chinese Medicine Ordinance and their clinics
根據香港《中醫藥條例》於中醫藥管理委員會註冊的註冊中醫及其所屬診所
- Chiropractor registered under Chiropractors Council established under the Chiropractors Registration Ordinance of Hong Kong and their clinics
根據《脊醫註冊條例》於脊醫管理局註冊的脊醫及其所屬診所
- Registered Medical Practitioner registered under the Specialist Register of the Medical Council of Hong Kong and their clinics
名列香港醫務委員會專科醫生名冊的註冊醫生及其所屬診所
- Dentists registered under the Dentists Registration Ordinance and their clinics
根據《牙醫註冊條例》註冊的牙醫及其所屬診所
- Physiotherapist registered under the Physiotherapists Board established under the Supplementary Medical Professions Ordinance of Hong Kong and their clinics
根據香港《輔助醫療業條例》於物理治療師管理委員會註冊的註冊物理治療師及其所屬診所

The above list of merchants will be updated by the Company from time to time.
本公司會適時更新以上商戶名單。